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Merknader fra kontrollutvalget til Regnskap
for Furuset Ishockey ELITE IF
(Regnskapsrevisjon)

Etter anbefaling av bl.a. revisor, vil Kontrollutvalget foreta regnskapsrevisjon for året 2022. Dette i

tråd med  NIFs lover §2-12, punkt 6 der det heter at “Kontrollutvalg i organisasjonsledd som ikke har

engasjert revisor, skal foreta regnskapsrevisjon.”
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1. Om Kontrollutvalgets oppgaver
Kontrollutvalgets oppgaver er beskrevet i Idrettsforbundets lover:

https://www.idrettsforbundet.no/contentassets/369484754eda498ba864560749691337/nifs-lov-per

-010223.pdf

Her fremgår bl.a. følgende:

§ 2-12. Kontrollutvalg

(1) Alle organisasjonsledd skal velge et kontrollutvalg med leder og minst ett medlem.

(2) Kontrollutvalget skal kontrollere at styret utfører de oppgaver styret er tillagt etter

organisasjonsleddets lov.

(3) Kontrollutvalget avgir beretning til årsmøtet/tinget. Beretningen skal inneholde en

beskrivelse av kontrollutvalgets arbeid i årsmøte-/tingperioden, samt utvalgets konklusjon på

om styret har utført de oppgaver det er tillagt etter loven, jf. (2).

(4) Kontrollutvalget skal ha tilgang til alle opplysninger, redegjørelser og dokumenter som

utvalget anser nødvendig for å utføre sine oppgaver.

(5) Kontrollutvalget skal forelegges alle forslag til vedtak som skal behandles på årsmøte/ting,

og kan avgi en uttalelse til forslagene dersom utvalget finner det nødvendig.

(6) Kontrollutvalg i organisasjonsledd som ikke har engasjert revisor, skal foreta

regnskapsrevisjon.

(7) Organisasjonsledd kan på eget årsmøte/ting vedta instruks for kontrollutvalget, gi utvalget

ytterligere oppgaver, og presisere dets oppgaver, forutsatt at dette ikke reduserer utvalgets

ansvar og rettigheter etter denne bestemmelse, eller på annen måte er uforenlig med

utvalgets oppgaver.

(8) Idrettsstyret kan gi nærmere bestemmelser om kontrollutvalg i NIFs organisasjonsledd.

https://www.idrettsforbundet.no/contentassets/369484754eda498ba864560749691337/nifs-lov-per-010223.pdf
https://www.idrettsforbundet.no/contentassets/369484754eda498ba864560749691337/nifs-lov-per-010223.pdf
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2. Oppsummering
Resultatet til FIIFE viser et driftsunderskudd på 155.871,-.

Balansen viser:

● Eiendeler (kundefordringer og bank) 50.793,-.

● Gjeld på 206.664,-

o leverandørgjeld (123.704),

o skyldig offentlige avgifter (47.960)

o annen kortsiktig gjeld (35.000).

● Egenkapital på – 155.871,- (udisponert resultat ved årsskiftet)

Egenkapitalen er negativ og må dekkes inn i løpet av de første månedene med drift.

Det er behov for betydelig innskudd av kapital i første kvartal for å rette opp den negative

egenkapitalen.

Utkast til budsjett for 2023 som vi har fått et innsyn i er satt opp med underskudd. Det er ingen øvrige

eiendeler i ELITE og en negativ egenkapital. Kontrolluvalget vil vise til NIFs lover §2-13 Budsjett; “(3)

Budsjettet skal være realistisk, og resultatet skal ikke vise underskudd med mindre det dekkes av

positiv egenkapital.” Dette kan ikke sees å være oppfylt og kontrollkomiteen forutsetter at et endelig

budsjett settes opp i tråd med NIFs Lover. Budsjett skal vedtas av årsmøtet og det er Årsmøtet som

må vurdere realismen i budsjettet som styret legger frem.  Kontrollkomiteen har kommentert noen av

budsjettpostene, men understreker at det er styrets ansvar å fremme et realistisk budsjett som

årsmøtet kan vedta.

Budsjettforslaget er satt opp med underskudd. Dette kommer i tillegg til et negativt driftsresultat

etter første driftsår. Kontrollutvalget vurderer det slik at dagens drift i stor grad skjer på kreditors

risiko. Furuset IF, Furuset Ishockey IF (bredde) og det offentlige (arbeidsgiveravgift og mva) fremstår

som de største kreditorene.

Furuset Ishockey Elite hadde årsmøte den 26.04.2022 der det ble vedtatt budsjett for 2022. Årsmøtet

besluttet også å takke Ja til tilbudet om spill i 1.div. På samme møte ble kontrollutvalg utnevnt. En

forutsetning for å takke ja til plassen i 1. divisjon var tilstrekkelige midler på plass, noe som ble

beskrevet som minimum 500.000 (også ref styremøte 1/2022 i Furuset ishockey IF. Kontrollutvalget

finner at samlede sponsorinntektene pr 1.9.2022 utgjorde ca 270.000.

Det kreves lisens for spill i 1. divisjon. Det er styret som fremmer en søknad med dokumentasjon og

er ansvarlig for søknaden om lisens. Kontrollutvalget kan ikke se at det nå er grunnlag for å søke om

lisens med bakgrunn regnskap for 2022 og forslag til budsjett for 2023. Kontrollutvalget ber derfor

styret sterkt vurdere om det er grunnlag for å søke om lisens uten et betydelig innskudd av kapital.

Kontrollutvalget er også kjent med at lisensutvalget har fremmet forslag om instramminger i

lisensordningen. Om forslaget blir vedtatt, så vil det potensielt få store konsekvenser for FIEIF.

Kontrollutvalget forutsetter at styret vurderer dette.

Kontrollutvalget poengterer samtidig at det vurderer nåsituasjon. Om FIIFE umiddelbart skaffer

tilstrekkelig friskt kapital, pengeinnskudd for å dekke underskudd, dekke ubetalte regninger, og har

penger på bok til alle sine forpliktelser gjennom året, kan styret i FIIFE vurdere allikevel å melde opp

laget.
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3. Kontrollutvalgets vurdering av Regnskap 2022
3.1 Bakgrunn
Furuset ishockey ELITE IF (FIIFE) ble skilt ut fra bredde og opprettet som egen organisasjon 7.4.2022.

På stiftelsesmøtet kom det en mulighet for å ta over plassen til Haugesund i 1. divisjon. Det ble satt

som forutsetning at det skulle skaffes sponsormidler og andre midler til en sum mellom kr. 500.000 til

1.500.000 for å takke ja til plassen. På ekstraordinært årsmøte 26.4.2022 ble det besluttet å takke ja

til plassen basert på orientering fra styreleder om at disse kr. 500.000 var sikret. På samme møte ble

kontrollutvalget utnevnt.

Kenneth Larsen ble ansatt som trener. Det ble avtalt mellom FIIFE og FIIF at FIIF skulle hjelpe med

trenerlønn til FIIFE sin økonomi for å drive organisasjon er på plass.

Anders Kristiansen ble valgt til styreleder og var samtidig ansatt som daglig leder i FIIF. Det meste av

arbeidet var knyttet til å skaffe sponsormidler til FIIFE. I september besluttet FIIF å redusere sitt

bidrag til daglige leder til 25% stilling og at ELITE tok på seg 50% av stillingen og Furuset IF Allidrett

(FAIF) også dekket 25%. Dette har økt kostnadsnivået til FIIFE betydelig ut over forutsetningene i

budsjettet.

3.2 Inntekter
En forutsetning for å takke ja til plassen i 1. divisjon var at det var sikret 500.000 i sikre

sponsorinntekter innen 1.5.2022. Styret i ELITE bekreftet dette og takket med bakgrunn av dette ja til

plassen i 1. div. Kontrollutvalget finner at de samlede sponsorinntektene pr 1.9.2022 utgjorde ca

270.800.  Dette er betydelig mindre enn de 500.000 som var forutsatt. I tillegg var det inntekter fra en

SPLEIS. Beslutningen om å takke ja til spill i 1. divisjon kan derfor etter Kontrollutvalget sitt vurdering

synes å være tatt på noe sviktende grunnlag. Kontrollutvalget mener det som et minimum burde vært

skriftlige avtaler på kr. 500.000 i sponsormidler og andre midler.

Det ble pr 1.9. gjennomført et oppgjør mellom Bredde og ELITE for perioden 1.5. - 1.9., der FIIFE fikk

en oppstart.

Inntektssiden gir etter Kontrollutvalgets vurdering et godt inntrykk av de samlede inntektene. Samlet

inntektsside viser inntekter på 714.120,-

● Sponsorinntekter 446.500 etter 1.9. pluss sponsorinntekter i perioden 1.5-1.9. på 270.800

saldert mot kostnader. Samlet et nivå i 2022 på ca 717.300.

● Billettinntekter på 101.330 fordelt på 11 seriekamper og 2 treningskamper gir ca 8.000 i

inntekter pr kamp..

3.3 Kostnader
Regnskapet gir et riktig uttrykk for kostnadene. Kontrollutvalget vil understreke følgende forhold:

● Reisekostnader for siste halvår viser 287.945,- fordelt på 12 bortekamper. Dette gir snitt på ca

24.000 pr bortekamp.

● Utstyr i perioden 1.9.-31.12. ligger på 147.606

Kontrollutvalget vurderer at reiser og andre kostnader har vært holdt på er nøkternt og fornuftig nivå.
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4. Kontrollutvalgets merknader til forslag til budsjett for 2023

4.1 Inntektssiden
● Billettinntekter satt opp med  22.500 pr kamp. Snitt inntekt for hjemmekampene september

– desember 2022 var under 9.000. Forslag til budsjett har mer enn doble billettinntektene pr

kamp på ett år.

● Annen driftsrelatert inntekt er satt opp med 20.000 pr mnd fra mai. Kontrollutvalget gjør her

oppmerksom på at Bredde har varslet at dette vil bli saldert mot påløpt gjeld mot Bredde,

inkludert påløpt arbeidsgiveravgift for trener og daglig leder som jobber for ELITE. For Januar

og februar har heller ikke ELITE overholdt sine forpliktelser. Dette fremstår derfor som

urealistisk.

● Det er satt opp sponsorinntekter på nær 1 mill. Dette er generelt usikre inntekter så lenge det

ikke finnes avtaler/kontrakter med tydelige forpliktelser.

4.2 Kostnadssiden
● Lønn. Budsjettet dekker lønn til trener fom 1.6. og daglig leder fom 1.6. Bidrag fra Bredde har

i 2022 tilsvart lønn til trener. Styret i BREDDE har vedtatt et forslag til budsjett der samlet

bidrag til ELITE maksimalt utgjør 300.000. Bredde har også varslet at AK ikke vil få utbetalt

lønn fom 1.3. Med kunnskapen kontrollutvalget har, så fremstår det som om lønn er

underbudsjettert, spesielt i første halvår.

● Reisekostnader: Reisekostnadene er svært avhengige av serieoppsett og deltakende lag. I

regnskapet for 2022 var det reisekostnader på om lag 300.000 fra september til desember for

Elite. Ut fra dette synes Budsjetterte reisekostnader på 623.250 i 2023 som et rimelig estimat.

Kontrollkomiteen anbefaler at dette revideres så snart serieoppsett og deltakende lag er

klare.

● Annet: Det er ikke tatt hensyn til øvrige kostnader som kan dukke opp. I regnskap 2022 er det

til eksempel 147.000 som utgifter til utstyr.

4.3 Oppsummert
Kontrollutvalget vurderer at regnskapet for 2022 gir et godt og riktig inntrykk av økonomien i 2022.

Kontrollutvalget vil samtidig vise til at en forutsetning for å stille i 1. divisjon var sponsorinntekter på

500.000 pr 1.5. Kontrollutvalget kan ikke se at dette var oppfylt og finner kun 270.800 i

sponsorinntekter pr 1.9. Kontrollutvalget stiller derfor spørsmål om der var et reelt grunnlag for å

takke ja til plassen i 1. divisjon, slik årsmøtet gjorde.

Med et betydelig underskudd i 2022 og en negativ egenkapital, så kan ikke Kontrollutvalget se at

budsjettet er tilstrekkelig robust til å sikre drift gjennom kommende sesong. Kontrollutvalget er derfor

usikker på om det er mulig å gjennomføre kommende sesong uten reell fare for at de økonomiske

forpliktelsene ikke kan ivaretas. Av hensyn til egne spillere, ansatte og andre lag i serien bør derfor

FIIFE vurdere grundig om det er grunnlag for å stille i 1. divisjon kommende sesong. Dette er

imidlertid en styresak.
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